
 

 

 

     

 

 

Αθήνα, 25 Μαΐου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: τον Υπουργό Δικαιοσύνης 

 τον Υπουργό Οικονομικών 

  

Θέμα: «Ανάγκη στήριξης του δικηγορικού κλάδου»  

 

Βρισκόμαστε πλέον δύο μήνες μετά το κλείσιμο των Δικαστηρίων τα οποία 

αναμένεται να επανέλθουν σε λειτουργία το νωρίτερο μέσα Ιουνίου, με 

αποτέλεσμα αρκετοί δικηγόροι να βρίσκονται σε εξαιρετικά δύσκολη 

κατάσταση, καθώς έχοντας παύσει κάθε επαγγελματική του δραστηριότητα 

στερούνται κάθε εισοδήματος με μια μεγάλη μερίδα αυτών να αδυνατεί να 

καλύψει ακόμη και τις βασικές βιοτικές ανάγκες. 

 

Επιπλέον, η εξαγγελθείσα αποζημίωση ειδικού σκοπού, ύψους 800€ για τους 

μήνες Μάρτιο και Απρίλιο δεν τους έχει ακόμη καταβληθεί ενώ η αποζημίωση 

για τους επιστημονικούς κλάδους για το μήνα Μάιο , ύψους, επίσης, 800€ δεν 

έχει έως σήμερα υλοποιηθεί. 

 

Η μη στήριξη όλων των επιστημονικών κλάδων, του δικηγορικού 

συμπεριλαμβανομένου, οδηγεί σε οικονομική εξαθλίωση, απειλεί την απονομή 

της δικαιοσύνης, δυσχεραίνει την άσκηση του θεσμικού τους ρόλου και, 

κυρίως αποτελεί προσβολή για την ίδια την Πολιτεία που την ανέχεται. 

 

Κατόπιν όλων των παραπάνω και με δεδομένες τις οικονομικές επιπτώσεις 

της πανδημίας σε όλους τους επαγγελματικούς και επιστημονικούς κλάδους, 
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Ερωτώνται οι κ.κ Υπουργοί: 

 

1. Πότε θα καταβληθεί η αποζημίωση ειδικού σκοπού για το μήνα 

Μάιο στους δικηγόρους; 

2. Θα ληφθούν πρωτοβουλίες ένταξής όλων των δικηγόρων στο 

καθεστώς επιστρεπτέας προκαταβολής κι όχι μόνο εκείνων που 

απασχολούν τουλάχιστον ένα άτομο ως προσωπικό; 

3. Θα υπάρξει απαλλαγή ή έσω μείωση στο χαμηλότερο συντελεστή 

του ΦΠΑ στις δικαστικές υπηρεσίες και επέκταση της απαλλαγής 

από τον ΦΠΑ εισοδημάτων ελεύθερων επαγγελματιών από το 

ποσό των 10.000€ στο ποσό των 25.000€; 

4. Θα εφαρμοστεί το καθεστώς της μη καταβολή ή της αναλογικής 

μείωσης του τέλους επιτηδεύματος για το έτος 2020; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 

 

 




